
W przyszłym tygodniu spotkanie z agentem Florenziego

News - ASRoma.pl

Wczorajsze doniesienia mediów odnośnie tego, że Alessandro Florenzi

żąda 4 mln euro w nowej umowie są nieprawdziwe. Tak przynajmniej

twierdzi otoczenie gracza, z którym skontaktował się portal laroma24.it.

Gianluca Di Marzio donosi, że w przyszłym tygodniu dojdzie do spotkania agenta

piłkarza, Alessandro Lucciego z kierownictwem Romy, aby omówić odnowienie

umowy wicekapitana Giallorossich. Jak podaje dziennikarz strony usiądą do stołu

negocjacyjnego zgodnie z wcześniejszym porozumieniem, iż miało do tego dojść

dopiero po zakończeniu przygody zespołu z Ligą Mistrzów. Di Marzio podaje, że

strony znajdą porozumienie odnośnie długości umowy, która wygasa za rok, jak

również zarobków gracza. 
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